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Folketingsmedlem Per Clausen (EL) har den 3. maj 2011 stillet mig følgende 
spørgsmål nr. S 1667, som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål nr. S 1667:

"Deler ministeren udsagnet fra DSB's bestyrelse, når det i redegørelsen af 26. 
april 2011 (p. 2) hedder, at bestyrelsen ikke skal lade sig rive med af et politisk 
pres, når det har vist sig, at det »politiske pres« opstod, fordi dele af Folketin-
get var bedre informeret om problemerne i samhandlen mellem DSB og DSB 
First, end DSB's bestyrelse tilsyneladende var?"

Svar:

Jeg har ikke noget grundlag for at vurdere, hvorvidt dele af Folketinget var bed-
re informeret om problemerne i samhandlen mellem DSB og DSBFirst, end be-
styrelsen for DSB tilsyneladende var. 

Hvad jeg kan oplyse, er, som jeg tidligere har sagt, bl.a. på samrådet den 12. 
april 2011 ved besvarelsen af samrådsspørgsmål AB-AD, så har både jeg og DSB 
igangsat en række undersøgelser, som skal afklare sagsforløbet.

Jeg afventer således konklusionerne på de igangsatte undersøgelser, som bl.a. 
vil afdække, hvem der i virksomheden vidste hvad og hvornår. 

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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